
PROTOKOLL nr 10

vid sammanträde den 26/4 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon, vice ordf., 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel. M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist;

från kansliet: Bo Andersson.

§ 140: Föredragningslista:
Sammanträdet, som öppnades och sedan leddes av vice ordföranden 

Roland Erixon, godkände uppgjord dagordning med möjligheter till eventuell 
komplettering.
§ 141: Ishockeyrapporter:

Från en sammankomst med ishockeyordf. Ulf Adelsohn den 22/4, 
varvid ÖS representerats av Rudolf Walldén, Roland Erixon, Reine Gustafsson 
och Karl Liliequist, lämnades rapporter av de tre sistnämnda:

Sektionens ekonomiska läge i närheten av katastrof med ett sanno
likt underskott av kr. 150.000 + ett banklån på c:a 240.000:-

Skulder framräknade till den 20/4: 330.500:-
Egna synpunkter på hur rätsida skulle kunna ordnas på ekonomin 

hade sektionsstyrelsen ej kunnat åstadkomma än genom att föreslå nya låns 
upptagande eller att på bl.a. ÖS:s förslag sätta upp vissa spelare på 
transferlista.

Låne-alternativet hade på en gång vid sammankomsten avvisats av 
Rudolf Walldén.

Som mest akuta skuld framstod krav på skatteinbetalningar, 
för spelarna med kr. 98.000:- och övrig skatt 6.000:-

Redan i detta stadium av dagens diskussioner reagerades det en
hälligt och starkt mot att sektionen redan ådragit sig en straffavgift på 
kr. 8.000:- genom att de nämnda skatterna ej inbetalts i föreskriven tid.

Då en ”försäljning” av vissa spelare ej tillräckligt snabbt 
skulle åstadkomma möjligheter att klara av skatterna, beslöts att huvud
kassan skall lämna lån till sektionen med kr. 77.000:- och att resterande 
del skulle tas ur de medel, som redovisats från matcherna mot AIK och Timrå, 
varigenom dessa klubbar förhoppningsvis skulle acceptera att deras an
delar blev fördröjda.

Beslöts att anmoda ishockeykassören Eddie Wingren att med dessa 
kontanta medel infinna sig på Stadion och tillsammans med kanslisten Bo 
Andersson ordna ett snabbt reglerande av skatteskulderna.

Hur med övriga skulders betalande skall ske, blir beroende på 
i vilken utsträckning ”försäljning” av attraktiva spelare kan ske.
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§ 142: Rhodos-utflykts—ekonomi:
Ur protokoll från ishockeysektionen antecknades, att spelare och 

ledare fastställt en rekreationsresa till Rhodos jämte fruar och fästmör 
för att dymedelest avsluta en hård och olyckligt genomförd säsong. Enligt 
protokollet står sektionen för ingen del av kostnaderna, vilka i stället 
helt åvilar de deltagande på utflykten.

Sedan det från kansliet upplysts att färdbiljetter etc. utställts 
direkt på Djurgårdens IF reagerade sammanträdet och ifrågasatte åtgärder 
för att de deltagande resenärerna skulle fås att personligen svara för kost
naderna .

Mot bakgrund av sviktande intäkter på bingofronterna bedömdes 
den för hela föreningen oroande ekonomiska situationen kräva ett inkallande 
av Förtroenderådet. Dock beslöts att t.v. låta ett sammanträde den 3/5 på 
Stadion med de tunga bingospelande sektionerna (fotboll, ishockey, konst
åkning, bordtennis och bowling) bli det första steget i en sanering av 
ekonomin inom hela föreningen.
§ 143: Valberedningen i ishockey:

Redogjorde Roland Erixon i sin egenskap av ordförande i ishockeyns 
valberedning, att i fråga om kassörsposten inom sektionen ett nytt namn 
vaskats fram i form av föreningens revisor Gunnar Rinman, som meriterat 
sig inte minst genom att försöka bringa ordning och reda i dagens svårt 
överblickade ishockeyaffärer. Definitiv klarsignal hade dock ej getts från 
Rinmans sida. I övrigt hade valberedningen ej några ändringar att föreslå 
i den nu sittande sektionsstyrelsen med reservation för att ryktesvis 
Kurt Thulin antytt en önskan att få stå utanför verksamheten.

Årsmötet äger rum den 6 maj på Stadion kl. 19.30.

§ 144: Bingo:
Redogjorde Kaj Alm och Rolf Theblin för de sonderingar, som 

gjorts för anskaffande av nya spellokaler dels i stans centrum (Drottning
gatan) dels i Farsta (Postiljonen) dels i samspel med Cobran utan att något 
positivt resultat än så länge finns att rapportera.

I sammanhanget diskuterades åtgärder för att av innestående 
medel hos Riksbingo snabbast möjligt låta Alliansen (DIF, Hammarby och Rey
mersholm) få tillgodogöra dessa. Åt Kaj Alm uppdrogs att ta kontakt med 
vederbörande kontrollant för dennes tillstyrkan att lösgöra medlen.

I fråga om de i Domino I infrysta bingointäkterna av tidigare år
gång bedömdes dessa som i stort sett ”obefintliga”. Hur i själva verket 
denna situation skall lösas eller för alltid avskrivas kan tänkas bli löst 
genom medverkan av tidigare bingobasen Ulf Örnmarker.
§ 145: Försenat skatteärende:

Rapporterade Karl Liliequist sig ha blivit aviserad från Försäk
ringsdomstolen, att Djurgårdens överklagande av beslut att föreningen skall 
betala ATP etc. för Olle Hellström och andra arvoderade funktionärer i fot
boll inkommit för sent för att tas upp till prövning därest inte ursäktlig 
förklaring till att vederbörliga handlingar utlösts felaktigt och för sent 
på postkontoret Engelbrektsgatan kunde åstadkommas. Uppdrogs åt L. att i 
samråd med Bo Hedvall ge domstolen önskade besked.
§ 146: Bordtennisresan till Israel:

Meddelade Rolf Theblin att han som kontaktman med bordtennis
sektionen ej nåtts av någon reaktion i fråga om Överstyrelsens påtalande 
av sektionens 10.000-kronors-utflykt till Israel. Ett vykort förelåg från 
Israel med rapport om vissa matcher, som sektionens spelare medverkat i.
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§ 147: Årsmöten i sektioner:

Rapporterades årsmöten ha fastställts enligt följande: 
bandy: den 27.4
konståkning: den 3.6
handboll: den 10.5
ishockey: den 6.5 (som tidigare nämnts)brottning: den 14.5
§ 148: Brottning:

Under vilka förhållanden Djurgården i brottningsserien div. I 
kunnat förlora en match med hela 50-0 redogjorde Lennart Öberg med för
klaringen, att det huvudsakligen rörde sig om walk-over-matcher. Visser
ligen hade DIF slutat näst sist men i alla fall behållit sin plats i 
serien med förmodligen ett starkare lag nästa säsong, då Benny Vesterby 
väntades återvända till DIF ev. tillsammans med fadern och tränaren Edvin. 
Med många löften i de lägre åldrarna kunde DIF-brottningens framtid anses 
säkrad, förklarade Öberg.

Samme man framhöll att Axel Brun tillsammans med Helge Öberg 
utsetts till domare i olympiska spelen i Montreal i sommar. Olympiska kom 
mittén betalar inte utrustningen för dessa, varför Oberg ifrågasatte om 
inte Brun kunde vara värd att slippa framträda i ”trasor” medan hans 
kollega Helge Öberg får sin utrustning betald av Spårvägen. Med hänsyn 
till att en komplett olympisk utrustning betingar ett pris (subventionerat) 
av c:a kr. 5.000:- och det därtill måste anses märkligt att SOK inte svarar 
för utrustning åt medföljande domare, uppdrogs åt Karl Liliequist att hos 
SOK undersöka gällande praxis.

(I efterhand kan till protokollet antecknas, att domare ej 
inräknas i den svenska olympiska truppen utan är Internationella förbundets 
funktionärer. Praxis är att detta förbund ger sina funktionärer viss kos
tymering på ort och ställe och dessutom svarar för deras rese- och uppe
hållskostnader.)
§ 149: Boxning:

För sina åtgärder att komma till rätta med vissa slitningar 
inom boxningssektionen i samband med träning i den nya lokalen av AfroScanias 
boxare redogjorde Hilding Lövdahl med beskedet, att han närmast portför
bjudet dem, som ej har medlemskap i DIF, från träning.

I detta sammanhang framhöll Rolf Theblin, att möjligheten för 
DIF att få hyran i den nya lokalen noll-ställd från nuvarande kr. 10.000:- 
förutsätter, att DIF låter andra klubbar få utnyttja lokalen. Ett visst 
sådant samarbete hade också utlovats i samband med invigningen. Härtill kom 
nu besked att boxningssektionens styrelse ej vill se andra klubbar hos 
sig och är beredd klara hyreskostnaden.
§ 150: Lägenhetsärende:

Efter kontakter med Lars Nordvall i ishockeystyrelsen och 
Rolf Berggren orienterade Karl Liliequist om transaktionerna kring Sigge 
Berghs insatslägenhets överlämnade för ett 15-tal år sedan till Berggren. 
Den senare hade i föreskriven ordning betalt hyra till HSB och efter de 
15 åren numera brutit upp och skaffat annan bostad samtidigt som han åter
sänt nycklarna till lägenheten till Bergh. Ärendet kunde härmed anses ut
agerat för Överstyrelsens del.
§ 151: Avtal i ishockey med SE:

På skyndsam framställning från Ulf Adelsohn beslöts underteckna 
tidigare godkänt avtal med Föreningen Svensk Elitishockey (SE) gällande över
gångsbestämmelser med bibehållen fullmakt för Adelsohn och Pelle Bergström 
att påteckna avtalet.

Justeras: Vid protokollet:

(Roland Erixon) (Karl Liliequist)


